
Retsudvalget

Til: Justitsministeren
Dato: 28. juni 2010

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1278
Under henvisning til ministerens besvarelse af samrådsspørgsmål BB, BC, BD 
og BO bedes ministeren redegøre for hvordan der vil blive strammet på 
behandling af sager af samme karakter i fremtiden, således, at sagerne ikke 
trækker ud i årevis.

Spørgsmål 1279
Under henvisning til ministerens besvarelse af samrådsspørgsmål BF og BG 
Bedes ministeren oplyse:
- Hvilken hyppighed hvormed der patruljeres i Askerød,
- hvor mange anholdelser og sigtelser politiets har foretaget i de seneste 5 år i 
Askerød og
hvor mange sigtelser og domme der har været efter straffelovens § 119, stk.1, i 
de seneste 5 år.

Spørgsmålene er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF)
Svarene bedes sendt elektronisk til spørgeren på Peter.Skaarup@ft.dk
og til udvalg@ft.dk

På udvalgets vegne

Peter Skaarup

formand.
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